
Protokół Nr 20/2012 
z posiedzenia XX Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia  12 lipca   2012 roku 
 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 15.00. 
 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XIX posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Obryte. 
a) wybór Komisji Skrutacyjnej, 
b) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy, 
c) prezentacja kandydatów, 
d) przyjęcie Regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy, 
e) przeprowadzenie głosowania i przedstawienie wyników wyboru, 
f) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru  Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Obryte. 
      a)   wybór Komisji Skrutacyjnej, 
      b)   zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, 
      c)    prezentacja kandydatów, 

d)  przyjęcie Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, 
e) przeprowadzenie głosowania i przedstawienie wyników wyboru, 
f) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr XIX/116/2012 Rady Gminy 
Obryte z dnia 21 czerwca 2012 roku 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne wnioski i informacje. 
10. Zakończenie obrad. 

 
 
Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
 
Otwarcia posiedzenia XX Sesji Rady Gminy  dokonał Pan Krzysztof  Oleksa –  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich obecnych na 
posiedzeniu .Następnie Wiceprzewodniczący Rady  Gminy stwierdził 
prawomocność obrad. Wg listy obecności obecnych jest 14 radnych, co stanowi 
quorum do podejmowania decyzji i uchwał. Lista obecności stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

P.Wiceprzew.RG – porządek obrad radni otrzymali . Proszę o zgłaszanie uwag lub 
zmian do proponowanego porządku obrad . 
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P.Wójt – proszę o dokonanie następujących zmian w porządku obrad : 
1) pkt 6 przesunąć jako pkt 5, 
2) w miejsce pkt 6 - wprowadzić dodatkowy punkt tj. Podjęcie uchwały w sprawie 
przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, 
3) pkt 7 miałby brzmienie obecnego pkt 5 , dalej następne punkty z porządku obrad. 
 
P.Wiceprzew.RG odczytał porządek obrad po zmianach. 
 
Za przyjęciem proponowanego porządku  obrad ze zmianami zgłoszonymi przez 
Wójta Gminy głosowało  14 radnych, przeciw i wstrzymujących nie było. 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z  XIX  posiedzenia Sesji. 
 

P.Wiceprzew.RG – protokół z XIX posiedzenia Sesji był wyłożony  do wglądu.  
Uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem protokołu z  XIX  posiedzenia Sesji  głosowało 12 radnych, przeciw nie 
było, 2 radnych wstrzymało się od głosu . 
Protokół z XIX  posiedzenia Sesji Rady Gminy został przyjęty . 
 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

P.Wiceprzew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skoczylas – proszę o wycięcie krzaków i zielska w kierunku Cygan, Ulask                 
i Ciółkowa. 
P.Wiśniewski – ja również w sprawie wycięcia krzaków na drogach . Poza tym 
chciałem podziękować za gruz. W Ciołkowie załamuje się droga, z powiatu panowie 
byli, ale stwierdzili, że najlepiej to znaki rozstawić i niech się dalej załamuje. 
 
 
Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru  Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
Obryte. 
 
      a)   wybór Komisji Skrutacyjnej, 
 
P.Wiceprzew.RG – proszę o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 
Na kandydatów do komisji skrutacyjnej zgłoszono :  
1. Paweł Falba 
2. Zbigniew Kisiel 
3. Andrzej Łojek 
W/w osoby wyraziły zgodę na kandydowanie do komisji. 
Za powołaniem w/w osób w skład komisji skrutacyjnej głosowało 13 radnych, 1 
radny był przeciw, wstrzymujących nie było. 
P.Wiceprzew.RG - Komisja musi wybrać spośród siebie Przewodniczącego i ta 
komisja przeprowadzi wybory na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
 
      b)   zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, 
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P.Wiceprzew.RG – proszę o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady 
Gminy. 
P.Wiceprzew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Łojek – zgłaszam Pana Rafała Jackowskiego. 
P.Wiceprzew. RG – czy Pan Jackowski zgadza się na kandydowanie. 
P.Jackowski – tak, zgadzam się. 
P.Wiceprzew.RG – czy są inne kandydatury. 
Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
 

c) prezentacja kandydatów, 
 
P.Wiceprzew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Jackowski – wyrażam zgodę i dziękuję za zgłoszenie mojej osoby na to stanowisko. 
 

g)  przyjęcie Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, 
 

P.Wiceprzew.RG – regulamin głosowania wszyscy radni otrzymali, mogli się 
zapoznać. W regulaminie wkradł się błąd, a mianowicie : tam gdzie w treści zdania 
jest zapis „§ 6” powinno być „ § 3”. Czy są jakieś pytania bądź uwagi do regulaminu. 
Nie zgłoszono uwag . 
Za przyjęciem Regulaminu głosowania głosowało 14 radnych, przeciw ani 
wstrzymujących nie było. 
Regulamin głosowania został przyjęty. 
 

h) przeprowadzenie głosowania i przedstawienie wyników wyboru, 
 
P.Wiceprzew.RG – proszę zatem komisję skrutacyjną o przygotowanie kart do 
głosowania i przeprowadzenie głosowania . Najpierw Komisja musi wpisać 
nazwisko i imię kandydata na karcie do głosowania. Proszę radnych o przejrzenie 
regulaminu w części dotyczącej głosowania w przypadku zgłoszenia jednego 
kandydata. 
P.Łach – czy już było zgłaszane, kto ma być tym  kandydatem na 
Wiceprzewodniczącego, już wpisujecie nazwisko na karcie ; poza tym w chwili 
obecnej będzie dwóch Wiceprzewodniczących. 
P.Wiceprzew.RG – kandydaci już byli zgłaszani.  
P.Wójt - może być dwóch Wiceprzewodniczących wg Statutu, dlatego były zmiany 
dokonywane w porządku obrad. 
Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia głosowania zgodnie z 
Regulaminem przyjętym przez radę. 
Godz. 15.20 - P.Wiceprzew.RG  ogłosił 10-minutową przerwę na przeliczenie głosów 
i przygotowanie protokołu przez Komisję Skrutacyjną. 
Godz. 15.30 - P.Wiceprzew.RG wznowił obrady Sesji. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał Protokół z wyników wyborów 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczącym Rady Gminy Obryte  został wybrany w głosowaniu tajnym 
Pan Rafał Jackowski. 
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i) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

 
P.Wiceprzew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 2 radnych było przeciw, 3 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
 
Uchwała Nr XX/117/2012 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
Obryte  została podjęta. 
 
 
Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego 
Rady Gminy. 
 
P.Wiceprzew.RG- Oleksa – rezygnuję z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
Przekazuję głos nowemu Wiceprzewodniczącemu  Rady – Panu Rafałowi 
Jackowskiemu. 
P.Wiceprzew.RG(Jackowski) – podziękował wszystkim radnym za wybór na 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy  i następnie odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 4 radnych było przeciw, 
wstrzymujących nie było.  
 
Uchwała Nr XX/118/2012 w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego 
Rady Gminy została podjęta. 
 
Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy 
Obryte. 
 

a) wybór Komisji Skrutacyjnej, 
 
P.Wiceprzew.RG –czy  skład komisji skrutacyjnej może zostać bez zmian. 
Za powołaniem Pana Pawła Falby, Pana Zbigniewa Kiśla i Pana Andrzeja Łojka w 
skład Komisji Skrutacyjnej głosowało 11 radnych, 1 radny był przeciw, 2 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
 

b) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy, 
 
P.Wiceprzew.RG – proszę o zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego 
Rady Gminy. 
P.Chmiel – zgłaszam Pana Krzysztofa Oleksę. 
P.Wiceprzew.RG – czy Pan Oleksa wyraża zgodę. 
P.Oleksa – tak, wyrażam zgodę. 
P.Wiśniewski – zgłaszam Pana Mirosława Borczyńskiego. 
P.Wiceprzew.RG – czy Pan Borczyński wyraża zgodę. 
P.Borczyński – nie wyrażam zgody, dziękuję. 
P.Wiceprzew.RG – czy są inne kandydatury. 
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Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 

c) prezentacja kandydatów, 
 
P.Wiceprzew.RG udzielił głosu Panu Krzysztofowi Oleksa. 
P.Oleksa – jestem radnym już drugą kadencję, byłem Wiceprzewodniczącym Rady 
Gminy Obryte, kilku sesjom przewodniczyłem, poznałem na czym ta praca polega. 
Przez te dwa lata sumiennie będę wypełniał obowiązki, które należą do 
Przewodniczącego Rady Gminy.  
 

d) przyjęcie Regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy, 
 
P.Wiceprzew.RG – regulamin jest taki sam jak w wyborach Wiceprzewodniczącego. 
Za przyjęciem Regulaminu głosowania na Przewodniczącego Rady Gminy 
głosowało 14 radnych, przeciw ani wstrzymujących nie było. 
 

e) przeprowadzenie głosowania i przedstawienie wyników wyboru, 
 
P.Wiceprzew.RG – proszę Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania . 
Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia głosowania zgodnie z 
Regulaminem głosowania. 
 
Godz. 15.48 - P.Wiceprzew. RG ogłosił przerwę w obradach sesji na przeliczenie 
głosów i przygotowanie protokołu głosowania. 
Godz. 15-56 – P.Wiceprzew. RG wznowił obrady sesji. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z wyników wyborów 
Przewodniczącego Rady Gminy, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczącym Rady Gminy Obryte w głosowaniu tajnym  został wybrany Pan 
Krzysztof Oleksa. 
 

f) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
P.Wiceprzew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 2 radnych było przeciw, 3 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
 
Uchwała Nr XX/119/2012 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy 
Obryte została podjęta. 
 
P.Wiceprzew.RG pogratulował wyboru Panu Krzysztofowi Oleksa i przekazał 
prowadzenie obrad nowemu Przewodniczącemu Rady Gminy . 
P.Przew.RG – dziękuję Państwu za wybór i obiecuję , że będę Przewodniczącym 
wszystkich radnych, nie tylko tych, którzy na mnie głosowali i będę starał się, żeby 
wszyscy czuli się na tej Sali dowartościowani, bez podziałów, będziemy wspólnie dla 
dobra tej gminy pracować. 
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Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr XIX/116/2012 Rady Gminy Obryte 
z dnia 21 czerwca 2012 roku. 
 
P.Przew.RG – udzielił głosu Panu Wójtowi . 
P.Wójt – w dniu 29 czerwca wpłynęła skarga na uchwałę  Nr XIX/116/2012 Rady 
Gminy Obryte z dnia 21 czerwca 2012 roku . Skarga została złożona do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego za pośrednictwem Rady Gminy. Żeby 
przekazać tą skargę , musimy podjąć taką uchwałę w sprawie przekazania i mamy 
na to 30 dni . Sąd rozpatrzy skargę w ciągu 14 dni , skarga została złożona w 
terminie. Odpowiedź na skargę wszyscy radni otrzymali . 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu, 1 
radny nie głosował. 
 
Uchwała Nr XX/120/2012 w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr XIX/116/2012 Rady Gminy Obryte 
z dnia 21 czerwca 2012 roku została podjęta. 
 
 
Ad.9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – 1) dot. zapytania P.Skoczylasa - dziury w asfalcie dot. dróg powiatowych i 
krzaki również dot. dróg powiatowych. Mam kilka osób, które wycinały te krzaki 
przy drogach powiatowych. Proszę też zgłaszać te sprawy dotyczące dróg 
powiatowych do radnego powiatowego, żeby zgłaszał na sesji w powiecie. Na temat 
wszystkich zgłaszanych usterek wysyłam pisma do powiatu, na spotkaniu w 
starostwie również ten temat poruszyłem. Część dziur zostało naprawione i 
obiecywali, że będą wycinać pobocza. 
2) dot. zapytania P.Wiśniewskiego – jest to złośliwa interpelacja, ale od pewnego 
czasu P.Wiśniewski jest pukany , szturchany przez sąsiada. Niech sąsiad wstanie i 
powie , nie daj się manipulować. Jeżeli chodzi o Pana zapytanie – to dotyczy też 
drogi powiatowej .Piasek był zawieziony na drogę Ciółkowo Rządowe-Ciółkowo 
Małe (od Pana Włodarczyka jest zasypane), nasze drogi będziemy wycinać, ale 
krzaki  szybko rosną. Drogi gminne w miarę możliwości staramy się naprawiać na 
bieżąco. 
P.Wiśniewski – nikt mnie szturcha, ja cały czas swoje zdanie miałem i mam .Mnie 
właśnie chodzi o krzaki na drodze gminnej (k. Jackiewicza) i o krzaki na Ciółkowo 
Rządowe i   mostki w Ciółkowie Rządowym, gdzie upominają się mieszkańcy. 
P.Wójt – na  Ciółkowie były wycięte w ub. roku i już odrosły. 

Ad.10. Wolne wnioski i informacje. 
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P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – chciałem poinformować, że stwierdzono nieważność uchwały podjętej na 
poprzedniej sesji w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego dot. drogi na 
Psary Nowiny. Wg przepisów droga powinna mieć 15 m szerokości a droga ma 8 
metrów. Tą sprawę wyjaśniamy, Pani Nielepiec pisze wyjaśnienie. Mnie się wydaje, 
że wszystko jest na dobrej drodze,  na najbliższej sesji postaram się powiadomić 
państwa o wyniku tej sprawy. 
P.Borczyński – Wójt działa przy drogach cały czas, łatwo jest krytykować. Stan 
finansów nie pozwala jednak  na więcej, na inwestycje nie ma środków w budżecie. 
P.Chmiel – proponuję rozliczyć poprzednią kadencję Rady, bo kolegom się wydaje, 
że teraz nic się nie robi. Przez 4 lata się hulało, żadnych reform nie wprowadzało, 
brało kredyty a teraz się wymaga. Powołać komisję i rozliczyć to wszystko i 
przedstawić społeczeństwu. Społeczeństwo jest nie doinformowane. 
P.Wójt – gmina musi iść do przodu. Ponad 1,5 mln zł dokładamy do oświaty. 
Podjęliśmy pewne działania , sprzedajemy też majątek, ale są również koszty tej 
sprzedaży (geodeci i inne). Przejęliśmy też Posterunek Policji. 
P.Łach – nie zgadzam się ze stwierdzeniem, że hulało się i nic nie robiło. Inne gminy 
też są zadłużone a w poprzedniej kadencji zrobione zostało bardzo dużo. Można to 
policzyć i przedstawić. 
P.Przew.RG – na pewno wrócimy do tej sprawy rozliczenia, co kto i ile zrobił. 
 
Ad.11. Zakończenie obrad. 
 
Godz. 16.16 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  XX Sesji 
Rady Gminy Obryte. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

Protokolant: 
 
/Zofia Bala/ 
 
            Przewodniczący Rady Gminy 
 
                       /Krzysztof Oleksa/ 


